
 

Referat - Skolebestyrelsesmøde 

 
Sted: M.C. Holms Skole, Personalerummet 
 
Dato: 22. august 2023 
 
Tid: 17:00 – 19:00 
 

 
Mødedeltagere: 
Forældrerep. Amalie S. Christensen (formand) 
Forældrerep. Mia Gehlert (næstformand)  
Forældrerep. Pia Hvidtfeldt Larsen  
Forældrerep. Nina Øvig Sander  
Forældrerep. Mette Camilla Brøndberg Holst 
Forældrerep. Mette Balle Hermansen  
Forældrerep. Louise Bro Pedersen  
Medarbejderrep Berit Søndergaard  
Medarbejderrep. Ann Gade 
Viceskoleleder Vinni Dalgaard  
Pædagogfaglig Leder Signe Krog Pedersen  
Skoleleder Line Rask Abildgaard 
 
Afbud:  Signe, Mia, Nina 
 

Punkt Noter til punktet 
T = tilsyn, B = Beslutning, H = Høring, D = Drøftelse, 
O = Orientering 

Ansvar 

1. Velkomst 
 

 Velkommen til Berit, nye medarbejderrepræsentant 
i skolebestyrelsen. 

 

2. Årshjul & mødekalender 
 

(D)  
- Datoerne for møderne  

Vi fastholder tirsdage som mødedag 
19/9 
 

- Indhold over året 

Godkendt. Obs. på, at madordningens drift 
fortsætter som pt., ellers sættes punktet på det 
næstkommende bestyrelsesmøde. 

Alle 

3. Bestyrelsens deltagelse på 
årets forældremøder 

29/8 – 1. årg.  Mette Camilla er kontaktperson, men 
Amalie repræsenterer bestyrelsen på forældremødet 
  7/9 – 0. årg.  Louise 
12/9 – 3. årg. Mia 
28/9 – 2. årg. Pia 
Savannen - datoen afventer Nina 
 
Bestyrelsens kontaktperson på årgangene?  

Alle 



 
(B) 
 

4.  Skolens traditioner inkl. 
perspektiver den åbne skole i 
form af forældreinddragelsen i 
skolens hverdag 
 

Traditioner for 2023-2024. (O)  
 
Forældreinddragelse i hverdagen – bestyrelsens 
holdninger belyses med henblik på det videre 
arbejde i personalegruppen. (D) 
Bestyrelsen har haft en drøftelse af den Åbne Skole 
og hvilke forventninger der er til deltagelse heri. 
Der er arrangementer, hvor skolen har forventning 
om deltagelse fra hjemmet: Forældremøder, 
Skolehjemsamtaler, Åbent Hus, Juleklip for 0. 
årgang med deltagelse af bedsteforældrene. 
Derudover er der en række arrangementer, hvor 
deltagelse er meget velkomment men uden 
forventning herom. 
 
Fra forældre er der tidligere givet udtryk for, at 
invitationer til den Åbne Skole kan opleves som et 
pres, hvor skolen mener det som et tilbud. Deraf 
denne drøftelse i skolebestyrelsen. 
 

Ledelsen 
 
Alle 

5. Skoledagens opbygning og 
timefordelingsplan 

Overblik.  
 
Indledende undersøgelse af at konvertere 
understøttende undervisning til to-lærer jf. FL §16B 
(D) 
Personalet har et ønske om, muligheden for at 
benytte §16b i Folkeskoleloven til at konvertere UUV 
til at nedsætte skoledagens længde. 
Personalets afsæt for at ønske nedsættelse af 
skoledagens længde kommer af trætte børn med 
meget lidt overskud, når vi kommer over middag. 
Ved en konvertering af UUV skaber det bedre 
mulighed for at nå den enkelte i løbet af skoledagen 
med et deraf mere motiverende og varierende 
indhold. 
 
 

Ledelsen 
 
Alle 

6. Katalog over principper Nuværende principper.  
 
Forslag til videreudvikling af skolens principkatalog. 
(D)  
Principperne er samlet og kan udsendes på 
hjemmesiden i en ny form. 

Ledelsen 



 
Ledelsen laver et forslag til at få integreret et princip 
for undervisningens organisering. 
Der laves et princip til det næstkommende 
bestyrelsesmøde for Den Åbne Skole jf. drøftelsen 
tidligere på dagsordenen. Vi forbereder os på 
drøftelsen inden bestyrelsesmødet. 
 

7. Generel orientering om drift 
i skole og SFO.  

Det har været en god start på skoleåret med 1. 
skoledag. 
Der er langt op på 2. sal for de nye 1. klasser. Det er 
tilbagevendende, men der er glade børn. 
Det nye inventar til indretning af SFOen er stort set 
ankommet. Det bliver rigtig godt, når vi er på plads. 
 
Vedr. legepladsen afventer vi svar fra Kommunale 
Ejendomme, så vi kan sætte udbudsprocessen i 
gang. 
Udkast til fondsansøgningen forventes klar til det 
næstkommende bestyrelsesmøde. 
 

Ledelsen 

8. Evt.  Skole og Forældre Landsmøde – Formanden laver 
en forespørgsel blandt de forældrevalgte i 
skolebestyrelsen. Afventer beslutning.  
Ansættelsessamtaler d. 28/8 – obs datoændring.  
Ansøgningsfrist søndag den 27/8, hvor 
kandidaterne indkaldes. 
Forespørgsel om de tilmeldte komme/ gå-tider til 
sommerferieSFO. Det er desværre ikke muligt at 
anvende Aulas komme/ gå-modul, da der er tale om 
betaling på dagsbasis, og dermed en anden 
administration i sommerferien.  
 
Der har ikke været henvendelser fra forældre. 
 
Punkter til næste møde: 
Skolebestyrelsesvalg 
Fondsansøgning 
Kommunalbestyrelsens første budgetbehandling 

 

9. Godkendelse af referat Godkendt Alle 

 
 
 
 


